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Referat fra Skolebestyrelsesmødet tirsdag d. 23, januar klokken 18.00- 
21:00  
STED: Stines kontor, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 
Inviterede:  
Stine Andersen, Mie Ihlerman Rasmussen, Marie Louise Jagd Hoff, Shila Høeg, Christina Krogh Nikolajsen, 
Louise Mie Grahn Andersen, Mia Than West, Maj-Britt Højgard 
 
Til stede:  
 
Gæster:  
 
Fraværende:  
Afbud: Jesper Gleitze, Ditte-Lene Paustian, Philip Hjemsted Stougaard 
Mødeleder: Mie Ihlermann Rasmussen  
Referat: Shila 
 
 

Punkt Referat 

Sag 57/MIR 
Godkendelse af referat fra d. 19. december 

 

Godkendt 

Sag 58/MIR 
Nyt fra elevrådet 

 

Intet nyt. 

Sag 59/ SH 
Økonomiopfølgning – samt budget 2024, hvis 
der er nye forhold 

 

Bilag følger 
Holmegaardskolen er gået ud med et overskud på lidt 
over 1.mill og sfo´en et overskud på 667.000, - 
Vi har sat 2% til side som buffer, hvor den ene % nok 
bliver taget til 20.2. Det er kun ca. 340.000, - 
Skolen har mange gode ideer til investeringer, både i 
ting og i personale. 

Sag 60/SSA 
Timetalsfordeling kommende skoleår 
Oplæg til timetalsfordeling fremlægges, drøftes og 
vedtages 

Se bilag 
Timetalsfordelingen er gennemgået af Stine og nye 
tiltag forklaret. 
Bl.a. at der skal være 9 holddelingstimer i 0.kl. 
Blokdage blev også præsenteret, noget nyt som vi gerne 
vil begynde på i skoleåret 2024/25. Dage hvor skemaet 
bliver ”ophævet” og man f.eks. har en hel dag med 
billedkunst og historie. 
På 8. årgang tager man en lektion fra idræt og giver til 
geografi. 
På 9. årgang har vi igen prioriteret naturfagene og taget 
en lektion fra idræt. 
 

Kl. 19.00 Pause   

Sag 61/MIR 
Hvad vil vi gerne have fokus på i 
skolebestyrelsen? 
Forventningsafstemning arbejdsmetode og indhold på 
møderne. 

 

Holmegaardskolen – en skole i bevægelse. 
Økonomi 
Evt. legeplads (mindre kan måske også gøre det) – 
hvordan søger vi fonde (må vi søge fonde?) 
Digitaldannelse  
Hvad gør vi med de højtbegavede elever/indsatser. 
Digital strategi 
Parkering/afsætning rundt om skolen 
Hvad sker der med de emner vi tager op, bliver de til 
noget? 
Elevtrivsel 
Hjemmeside og principper 
Aula/kommunikation strategi/princip  
Lovgrundlag for SB – kender vi det? 
Ansættelsessamtaler 
IT-strategi for eleverne 
Evt. lave en temadag og tage nogle af emner op. 
 
Kom gerne med forslag til emner.  

Sag 62/MIR 
Indeordning 
Skolebestyrelsens holdning til- og tidligere 
anbefalinger til organisering af frikvartererne  

Udskydes til næste møde 

Sag 63/MIR Ledelsen: 
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Bordet rundt 
• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen:  
• Formanden:  

o  

Legeplads – vi presser stadig på.  
Skov og solsikker 
Et stillingsopslag er slået op, med løbende samtaler. 
Ledelsen har været på lederseminar med alle lederne i 
Næstved kommune for elever og børn 
Computerne er blevet rullet hen over julen og eleverne 
har savnet den 
Terminsprøverne har været gennemført og det gik fint. 
For 8.kl lavede man ”terminsprøverne det så tro mod 
det ”rigtige” og det er meget godt. 
100-dagsfest for 0.kl og tronskifte – der blev holdt fest i 
TO 

Betinas mand kom forbi TO og viste eleverne hvordan 
man holder nytår taffel hos Dronningen. Det var et hit 
Det er også blevet evalueret og der er et par småting. 
Så er der projektuge for 8. og 9. årgang. 
7 årgang skal i familiepraktik i 3 dage, nyt kommunalt 
tiltag. 
Der starter trivselsmålerne for eleverne 
Formanden: 
Fensmark DNA – har været til input og de kommer til 
næste møde og fortæller om det. 
Forespørgsel om forældreparkering – hvad kan vi gøre?  

Sag 64/MIR 
Punkter til kommende møder 

 

Parkering for forældre – hvor? 
SFO- Toksværd (februar – marts) 
Fensmark DNA (februar) 
Specialklasser organisering kommende skoleår 
(marts/april) 
Drøftelse af Regeringens udspil vedr. styrkelse af SB. 
(Maj ell. Juni – temadag?) 
Skolen i bevægelse – Nye tiltag i 2024 
Valg til skolebestyrelsen 
Skolevalg (orientering om resultat februar) 

Sag 65/ Orientering / 
Eventuelt 

 

 


